

Title (en)

Seat cover and seat for water-closet.

Title (de)

Deckel mit Sitz für ein Wannenklosett.

Title (fr)

Abattant et siège de w.c.

Publication

EP 0485356 A1 19920513 (DE)

Application

EP 91890264 A 19911105

Priority

AT 222890 A 19901106

Abstract (en)

In the case of a seat cover and seat for a water-closet, the WC seat cover, which can be lifted up about a pivot axis (10), consists of an inner shell (2) and an outer shell (1) which enclose a hollow space (4). Arranged in the hollow space (4) are the fan (5) and the heating element (6) of a warm-air drier. The WC seat cover possesses, in the lifted-up position at the top and at the bottom between outer shell (1) and inner shell (2), in each case one slit (7 and 9, respectively). The outer shell (1) is guided underneath the pivot axis (10) and has an approximately L-shaped cross-section. <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einem Deckel mit Sitz für ein Wannenklosett besteht der um eine Schwenkachse (10) hochklappbare WC-Deckel aus einer Innenschale (2) und einer Außenschale (1), die einen Hohlraum (4) umschließen. In dem Hohlraum (4) ist das Gebläse (5) und das Heizelement (6) eines Warmlufttrockners angeordnet. Der WC-Deckel weist in hochgeklappter Stellung oben und unten zwischen Außenschale (1) und Innenschale (2) je einen Schlitz (7 bzw. 9) auf. Die Außenschale (1) ist bis unter die Schwenkachse (10) geführt und hat einen etwa L-förmigen Querschnitt. <IMAGE>

IPC 1-7

A47K 13/30; E03D 9/052

IPC 8 full level

A47K 13/30 (2006.01); E03D 9/052 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47K 13/305 (2013.01); A47K 13/307 (2013.01); E03D 9/052 (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] WO 9006404 A1 19900614 - HUNNICUTT CLYDE J JR [US]
- [Y] DE 2547496 A1 19770428 - MFB NEUWERK MECH FENSTER
- [A] GB 1260402 A 19720119 - CLAYTON CYRIL REGINALD
- [AD] US 4586201 A 19860506 - TODD JR RAY R [US]

Cited by

EP1457149A1; FR2852220A1; WO9748356A1

Designated contracting state (EPC)

CH DE ES FR IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0485356 A1 19920513; AT 395522 B 19930125; AT A222890 A 19920615

DOCDB simple family (application)

EP 91890264 A 19911105; AT 222890 A 19901106